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Valsts prezidente Vaira Vīķe–Freiberga tikās ar EDSO Augsto komisāru minoritāšu jautājumos Maksu van der Stūlu. Tika

pārrunāts jautājums par iespējām pastiprināt valsts valodas mācīšanu tiem Latvijas iedzīvotājiem, kuri to neprot.

Valsts prezidente uzsvēra, ka Latvijai kā suverēnai valstij ir tiesības pieņemt likumu, kas nostiprina latviešu valodas

lietošanu valstī un kas vienlaikus atbilstu Latvijas starptautiskajām saistībām. Viņa atzīmēja, ka latviešu valodas

nostiprināšana ir priekšnoteikums efektīvai integrētas sabiedrības izveidošanai Latvijā. Vaira Vīķe–Freiberga uzsvēra, ka

Latvija ir ieinteresēta redzēt aktīvu tās partnervalstu atbalstu valsts valodas mācību programmu pilnveidošanā un

īstenošanā. Viņa sacīja, ka līdzšinējais starptautiskās sabiedrības atbalsts latviešu valodas mācību programmām ir devis

labus un redzamus rezultātus, tādēļ sadarbība šajā jomā būtu jāturpina.

EDSO Augstais komisārs pauda pilnīgu atbalstu Latvijas vēlmei pieņemt Valsts valodas likumu. Viņš uzsvēra, ka Latvijai ir

īpaši iemesli, lai šāds likums pastāvētu. Vienlaikus tika izteikta cerība, ka likums atbildīs starptautiski akceptētām normām.

Makss van der Stūls aicināja Latvijā dzīvojošos, kuri neprot valsts valodu, sākt to apgūt, izmantojot labās iespējas, kuras

Latvijā ir radītas. Viņaprāt, Latvijā ir jāpaplašina latviešu valodas mācīšanas mērogi, un viņš aicinās visas ieinteresētās

valstis sniegt Latvijai šādu atbalstu.
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